
STYRELSESMØDE, onsdag, d. 19. april. 2023 kl. 17.00  

Vært: Birgitte, 30262265 

Adresse: Sæby Spektrum, Sæbygaardsvej 32, 9300 Sæby, lokalet ved siden af hal B 

Afbud: Inger  

Dagsorden 

1. Godkendelse af dagsorden - godkendt 

 

2. Præsentationsrunde – en særlig velkomst til styrelsesmedlem Alif Kracht og suppleant Kamma 

Hvidtved, som fortalte lidt om deres baggrund og erfaring med frivilligt arbejde. De gamle 

styrelsesmedlemmer præsenterede sig også kort.  

 

3. Godkendelse af referat fra repræsentantskabsmødet  

 Evaluering af repræsentantskabsmødet og evt. tilretning af ”køreplan” 

Køreplanen? Skal vi acceptere det fremmøde, der er eller gøre mere ud af det ved f.eks. 

invitere til foredrag, spisning etc. Er tidspunktet ideelt? Kan aftensmad bruges som 

lokkemad? Positivt er det, at de, der kom, var engagerede. Er det lave fremmøde et tegn 

på, at folk er tilfredse eller utilfreds med FUFs arbejde? 

Er det vigtigste gode styrelsesmedlemmer eller fremmøde til repræsentantskabsmødet? 

Kunne man overveje live-streaming (uden mulighed for interaktion)? 

 

Der er sendt 3500 til FDF for brug af lokale/oprydning.  

 

Foredrag bør arrangeres i et andet regi.  

 

Årsberetningen er godkendt. Der blev talt om, om den skulle være en del af referatet eller 

vedhæftes som link.  

 

Indkaldelsen var lovlig.  

 

Årsregnskabet godkendt og kan rekvireres ved forespørgsel.  

 

Referat skal på hjemmesiden. 

 

Anders indsender beretning og godkendt regnskab til kommunen og spørger dem, hvad der 

skal gøres fremover.  

 

Tak til de afgående medlemmer. 

 

Skal kasserer have en årlig gave eller ”nøjes” med kilometerpenge og telefonpenge som 

styrelsens medlemmer? Vi blev enige om ”kun” sidstnævnte ydelse-  

 



Der er fortsat en kontakt til DDS/Peter Wessel og KFUM Gærum omkring mulige 

styrelsesmedlemmer til næste repræsentantskabsmøde.  

 

4. Gennemgang og godkendelse 

 Samarbejdsaftale med Kommunen. FUF får et årligt driftstilskud fra kommunen. I 2023 er 

det 50.000 kr. Tages fra foreningernes samlede pulje. Ros til kommunen for at reducere 

bureaukratiet.  

 Forretningsorden – gennemgået. Gaveregulativ skal skrives ind i denne.  

 Herunder kørselsgodtgørelse, telefonpenge (efter funktion), udlæg mm. Fastsættes årligt i 

budgettet.  

 Arbejdsfordeling 2023-24 – se opdateret bilag fra Birgitte sendt på mail.  

 Fastsættelse af mødedatoer for det kommende år, ansvarlig og sted 

25.05: Hans Henrik 

22.06: Anja  

24.08: Per 

28.09: Alif 

26.10: Inger 

30.11: Anders 

25.01-24: Kamma 

29-02-24: Birgitte 

24.04-24: Repræsentantskabsmøde 

25.04-24: Hans Henrik 

 

 

 

Emnerne drøftet. Herunder at FUF er en ud af to paraplyorganisationer – den anden er 

Idrætssamvirket. FUF er en blandet landhandel foreningsmæssigt. Vores opgaver er 

netværksmøder, fremme foreningernes interesser, være sparringspartner, politisk neutrale, 

et talerør, sikre udnyttelse af foreningslokalerne. Koordination er ikke en lille opgave, 

selvom der interessefællesskaber. Lokalerne udnyttes langt fra optimalt. Hallerne får ikke 

flere penge ud af flere lejere/brugere. De godkendte foreninger burde have fortrinsret 

fremfor uformelle foreninger (f.eks. baseret på Facebookgrupper) 

 

Styrelsens medlemmer opfordres til at dele relevant information, også emner til 

dagsordenen.  

 

Fremover skal referat fra FUF sendes til alle. Deadline 7 dage efter mødet. Bindende 

beslutninger føres til referat.  

 

Angående refusion af kørsel og indkøb til mad ved værtskab. Billede af bon, samt 

kilometerantal/adresse til og fra/bilens nummerplade/navn og adresse, samt 

kontonummer på den kørende. Vi opfordrer gerne til samkørsel. Der blev snakket om, 

hvorfra kørsel skulle beregnes, arbejde eller privatadresse, samt takstens størrelsen. Der 

var enighed om, at vi lige nu ikke ændrer noget i den nuværende kørselsordning. Husk at 

afregne før nytår.  



 

FUF er sin egen forening, men kan ikke få tilskud fra Frederikshavner-ordningen.  

 

 

 

5. Bordet rundt  

 Status i egne foreninger, deltagelse i møder siden sidst mm.  

Undren over manglende tilbagemelding på Vores mentale sundhed (email sendt ud til 

foreningerne 24.04.23) 

 

 

6. KFU og FOU (findes på https://www.frederikshavn.dk/politik/dagsordener-og-referater/) 

 Referat KFU 09.02.2023 og 16.03.2023 

 Referat FOU 07.03.2023 

Fremover skal disse referater være et fast punkt på FUFs dagsorden.  

 

7. Visionsplan 

 Gennemgang af visionsplanen – udskudt til næste møde 

 Visionsdag? Fordeles på kommende møder med 2 timer hver gang.  

 Møde med Søren Frederiksen om foreningsundersøgelsen – Søren Frederiksen deltager i 

FUF-mødet 25. maj og har 2 timer til oplæg og dialog. Viviann inviteres også  

 

8. Medlemsforeningerne 

 Hvordan sikrer vi nye medlemsforeninger til FUF? 

Anders beder forvaltningen om en liste over foreninger, der hører under vores paraply.  

 

9. Evt. Domænenavnet foreningsfestival.dk – skal siden lukkes ned? Domænet er købt og er gyldigt 12 

måneder endnu. Alif har den opgave på sig.  

 

Sæby Svævefly bliver 60 år. Formanden har 40 års jubilæum, før han går af.  

 

Arena Nord er blevet til sportscenter Nord og har ansat sin egen sportskonsulent.  

 

Birgitte deltog i Idrætssamvirkets generalforsamling. DGI holdt oplæg og vil gerne samarbejde med 

flere foreninger i kommunen.  

 

Medlemsmøder, netværksmøder og oplægsholder kan være med til at inspirere os.  

 

Skolekonsulent Lars kunne fortælle os om konceptet med sommerskole. 


